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Από το υπ’ αριθ. 2/2003 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 107/2003 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Ανασυγκρότηση επιτροπής προώθησης 
ίδρυσης Πανεπιστημιακής Σχολής και 
συγκρότηση νέας. 

 
       Σήμερα 13 Ιανουαρίου του έτους 2003 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και 
ώρα 20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο 
Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 9-1-2003 γραπτή πρόσκληση του 
Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Δημαρχιακούς  Παρέδρους 
και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα άρθρα 94, 108 & 119  του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) 
και 8 του Ν. 2539/97. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 31 μελών βρέθηκαν παρόντα 31 μέλη. 

          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  
                                                                                                   Πάρεδροι 

1. Χ. Γεωργιάδης   Π. Πιτούλιας 
2. Α. Γκαμπέσης   Γ. Μανακούλης 
3. Β. Γιαννουλάκης   Κ. Μιχαηλίδης 
4. Σ.  Παναγιωτίδης    
5. Ι. Καλαϊτζίδης    
6. Ν. Κεχαγιόγλου    
7. Ε. Δημούλα-Πετρίδη   Απόντες Δημαρχιακοί 
8. Ε. Γουναράς   Πάρεδροι 
9. Ι. Ακριβόπουλος   Π. Ποταμόπουλος 

10. Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή    
11. Θ.  Σιδηρόπουλος    
12. Γ. Τροχόπουλος    
13. Χ. Τζήκα-Μπατσαρά    
14. Μ. Σακαλής ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 

28/2003 απόφασης αποχώρησε ο κ. Ι. 
Κουρουζίδης.  
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 29/2003 
απόφασης προσήλθε ο πάρεδρος κ. Π. Πιτούλιας. 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 73/2003 
απόφασης   αποχώρησαν   οι   πάρεδροι   κ.κ.     Π.  

15. Χ. Φουρνιάδης 
16. Χ. Ντόβας 
17. Σ. Κρομμύδας 
18. Β. Ρήσσου 
19. Κ. Χιονίδης 
20. Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου 
21. Ι. Κουρουζίδης Πιτούλιας, Γ. Μανακούλης. 

4) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 107/2003 
απόφασης αποχώρησε ο κ. Α. Δελαβερίδης. 
  

22. Μ. Γαβρίδης 
23. Δ. Δάσκαλος 
24. Α. Δελαβερίδης 
25. Γ. Μιχαηλίδης 
26. Δ. Ταχματζίδης 
27. Σ. Μηλιόπουλος 
28. Α. Παπαστεργίου 
29. Κ. Πουλασουχίδης 
30. Η. Σοφιανίδης 
31. Γ. Ορφανίδης 



  
 Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 70ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 9-1-2003 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου, 
που έχει ως εξής: 
 Σας γνωρίζουμε ότι με την αριθ. 163/2002 απόφαση Δημοτικού Συμβουλίου, 
συγκροτήθηκε Επιτροπή για επισκέψεις στον Πρόεδρο του Τ.Ε.Ι. , στον Πρύτανη του 
Α.Π.Θ. και στον Υπουργό Παιδείας για την υποβολή πρότασης ίδρυσης Σχολών 
Τ.Ε.Ι. &  Α.Ε.Ι. στη Βέροια. 
 Μετά  την ανάληψη  της νέας Δημοτικής Αρχής παρακαλείται το Δ.Σ. για την 
ανασυγκρότηση της παραπάνω Επιτροπής, προκειμένου να προωθήσει το θέμα της 
ίδρυσης της Πανεπιστημιακής Σχολής στην πόλη μας. 
  Και κάλεσε το συμβούλιο ν΄ αποφασίσει σχετικά. 
 Δήμαρχος :Πρώτος στόχος για τη νέα δημοτική αρχή είναι η ίδρυση και η 
λειτουργία  Πανεπιστημιακής Σχολής στην πόλη μας . Οι διαδικασίες προωθήθηκαν 
το 2002. Μίλησα σήμερα με τον κ. Φωτιάδη, συζητήθηκε το θέμα στην σύγκλητο και 
αποφάσισε να συγκροτήσει 5μελή επιτροπή προκειμένου να εξετάσει το γνωστικό 
αντικείμενο της σχολής που ζητήσαμε και προωθούσαμε μέχρι τώρα. 
 Ξέρετε ότι η επιτροπή διεκδίκησης αποτελούνταν από τον Δήμαρχο, τους 
αρχηγούς των παρατάξεων και όλους τους φορείς της πανεπαγγελματικής ομάδας που 
είχε συγκροτηθεί στην πόλη, το τεχνικό επιμελητήριο και τον Μητροπολίτη. 
 Προτείνω να ανασυγκροτηθεί αυτή η επιτροπή και να μπει η κα 
Ουσουλτζόγλου και ο κ. Ορφανίδης. Οι άλλοι να παραμείνουν. 
 Επειδή όμως τώρα έχουμε μπει σε μία δεύτερη φάση και χρειάζεται να 
παλέψουμε το θέμα ακόμα πιο δυνατά, και με ανθρώπους της επιστήμης, προτείνω  
να συγκροτηθεί άλλη μία επιτροπή από καθηγητές Πανεπιστημίων, καταγωγής 
Βέροιας, από τους Προέδρους των Επιστημονικών Συλλόγων της πόλης και από 
κάποιες προσωπικότητες. Οι καθηγητές που προτείνω είναι ο Φωτιάδης Κώστας, ο 
Παπαστάμκος Γιώργος ο οποίος είναι αντιπρύτανης του Πανεπιστημίου Πειραιώς, ο 
Παπαδογιάννης Γιάννης, ο οποίος είναι γαμπρός Βεροιώτης του Αδαλόγλου, ο 
Καλογήρου Νίκος, καθηγητής της Πολυτεχνικής Σχολής, ο πρωτοσύγκελος Γεώργιος 
Χρυσοστόμου που είναι διδάκτωρ της Φιλοσοφικής σχολής του Α.Π.Θ. και  από τους 
επιστημονικούς συλλόγους της πόλης προτείνω τον ιατρικό, των φαρμακοποιών, τον 
δικηγορικό, των αρχιτεκτόνων, των μηχανικών, την εταιρεία προώθησης 
επιστημονικής σκέψης και τους προέδρους της Ένωσης Μέσης Εκπαίδευσης και τον 
Πρόεδρο των δασκάλων. Επίσης, προτείνω τον τέως Ευρωβουλευτή Βλαχόπουλο 
Δημήτρη και τον τέως βουλευτή και ιστορικό της πόλης μας Γεώργιο Χιονίδη. 
 Αυτή η επιτροπή υπό την προεδρεία του Δημάρχου, θα κατέβει στην 
σύγκλητο, ύστερα από την εισήγηση της 5μελούς αυτής επιτροπής και θα 
προωθήσουμε όσο πιο γρήγορα μπορούμε την υπόθεση της ίδρυσης και λειτουργίας 
Πανεπιστημιακής Σχολής, γιατί ουσιαστικά δεν αποφασίστηκε από την σύγκλητο η 
ίδρυση αυτής της σχολής. Αν έχετε να προτείνετε κάποιον άλλον καθηγητή να τον 
βάλουμε κι αυτόν. 
 Δάσκαλος:Το σύλλογο των επιστημόνων μηχανικών. 
 Δήμαρχος :Ναι. 
 Ουσουλτζόγλου:Η φάση της διεκδίκησης  έχει λήξει. Και μάλιστα την 
περασμένη Τετάρτη στην «Ελευθεροτυπία» είχε  δημοσιευθεί η Βέροια ως πόλη στην 
οποία υπάρχει υπό ίδρυση σχολή. 
 Ποια είναι η σκοπιμότητα της ανασυγκρότησης της επιτροπής; 
 Τι ρόλο θα παίξει αυτή η επιτροπή; Βρισκόμαστε στο στάδιο της εύρεσης 
στέγης. 



 Δήμαρχος :Δεν έχει τελειώσει το διεκδικητικό στάδιο, γι αυτό και προτείνω  
ανασυγκρότηση της πρώτης επιτροπής, αλλά και της δεύτερης που θα μας βοηθήσει 
πολύ. Η σύγκλητος θα πάρει την οριστική απόφαση για το αν θα γίνει η σχολή ή όχι. 
Και η απόφαση αυτή δυστυχώς δεν πάρθηκε ακόμα. 
 Πουλασουχίδης :Ο κ. Φωτιάδης που παραβρέθηκε στη διαδικασία που 
τιμήθηκε από το Δ.Σ., ενημέρωσε το σώμα ότι εκδόθηκε η απόφαση της συγκλήτου 
και ανατέθηκε σε 5μελή επιτροπή να ετοιμάσει το σχέδιο προεδρικού διατάγματος 
που θα είναι η τυπική ίδρυση της σχολής. 
 Γιατί να γίνουν 2 επιτροπές; Να ενισχυθεί η μία επιτροπή. 
 Δήμαρχος : Θα γίνει επιτροπή με 50 μέλη. Άλλο η πολιτική διεκδίκηση ως ΔΣ 
και ως φορείς της πόλης και άλλο στο στάδιο που είμαστε τώρα που θέλουμε να 
βοηθήσουν οι πνευματικοί άνθρωποι.  
 Το ότι δεν αποφασίστηκε ακόμα οριστικά η σχολή, είναι παραπάνω από 
βέβαιο. Και εγώ και ο Νομάρχης κατ΄επανάληψη ζητήσαμε τα πρακτικά της 
συγκλήτου, τα οποία ακόμα δεν απομαγνητοφωνήθηκαν και δεν δόθηκαν. 
 Γαβρίδης :Είμαι σίγουρος από τα λόγια του κ. Φωτιάδη, ότι το θέμα της 
ίδρυσης έχει τελειώσει και μάλιστα έχει τελειώσει ομόφωνα. 
 Τι έχει γίνει σχετικά με την στέγαση; Αυτά πρέπει να πάνε παράλληλα. 
Πρέπει  να γίνουν κάποιες ενέργειες σύντομα, αν θέλουμε να συμπεριληφθεί η σχολή 
στο μηχανογραφικό δελτίο του 2003. 
 Δήμαρχος :Όπως όλοι οι Βεροιώτες, έτσι και εμείς οι αιρετοί αγωνιούμε για 
την ίδρυση της σχολής. Σας είπα τι μου είπαν από την σύγκλητο και ο κ. Φωτιάδης 
σήμερα. Δεν θα διεκδικήσω, ότι επί της δικιάς μου θητείας δημιουργήθηκε η σχολή. 
Σήμερα πρέπει να τρέξουμε. Κρίνω και εισηγούμαι στο σώμα, με αυτές τις 2 
επιτροπές. Δεν ιδρύθηκε οριστικά η σχολή. Όταν θα αποφασίσει η σύγκλητος και 
δημοσιευθεί το διάταγμα στην εφημερίδα της Κυβέρνησης, τότε θα έχουμε σχολή. 
Μέχρι τότε δεν θα έχουμε σχολή. Όσον αφορά το κτίριο, ας ιδρύσουμε πρώτα τη 
σχολή. 
 Μπατσαρά:Να προστεθεί και η κα Μπακόλα Μαρία, καθηγήτρια χημικών στο 
Α.Π.Θ. 
 Δήμαρχος :Ναι. 
 Πουλασουχίδης :Θεωρώ καλόπιστο τον Δήμαρχο, πλην όμως, εμφανιζόμαστε 
σήμερα να έχουμε πληροφόρηση από το ίδιο άτομο με διαφορετικό περιεχόμενο. Να 
διευκρινιστεί αυτό γρήγορα. Να ξεκαθαρίσει ο κ. Φωτιάδης τι ισχύει.  
 Εκφράζω την επιφύλαξή μου. Ξεκινάει καινούργια δημοτική αρχή και 
αναλαμβάνει την σκυτάλη από την προηγούμενη δημοτική αρχή, που έφερε το θέμα 
για το καλό της πόλης. Παλέψαμε ως Δ.Σ. όλοι μας, συμπολίτευση και 
αντιπολίτευση, παραγωγικοί φορείς της πόλης, Μητροπολίτης κλπ. και φτάσαμε εδώ. 
 Δόθηκε η έγκριση από το ΚΥΣΕΑ, πήγε το θέμα στη σύγκλητο, η σύγκλητος 
όρισε επιτροπή για να επεξεργασθεί τα στοιχεία λειτουργίας της σχολής αυτής και όχι 
για να εισηγηθεί για την ίδρυση, να προσδιορίζει το γνωστικό αντικείμενο και  όλες 
τις άλλες λεπτομέρειες λειτουργίας αυτής της σχολής, που αυτή η πρόταση 
προφανώς, θα αποτελέσει και το Π.Δ. το οποίο θα δοθεί για υπογραφή για να 
λειτουργήσει και τυπικά η σχολή. Μέχρι τότε, εμείς ως Δήμος, θα πρέπει να 
ετοιμαζόμαστε για να λειτουργήσει το 2003. Πρέπει να βρούμε τον κατάλληλο χώρο 
για την προσωρινή στέγαση της σχολής ώστε να ενταχθεί στο μηχανογραφικό του 
2003 και να λειτουργήσει αυτήν την χρονιά. 
 Ουσουλτζόγλου :Μίλησα και εγώ σήμερα με τον κ. Φωτιάδη και μιλάω 
τακτικά γιατί συμμετείχα και στη δημιουργία του φακέλου που κατατέθηκε αρχικά 
και είχε ευτυχή κατάληξη. Η σύνθεση της 5μελούς επιτροπής από τη σύγκλητο, 



δείχνει και την απόφαση της συγκλήτου. Είναι μία επιτροπή η οποία αποτελείται από 
τον κ. Φωτιάδη ως επικεφαλής και 4 άτομα που είναι υπό τον κ. Φωτιάδη. 
 Αρα δείχνει τη θετική απόφαση της συγκλήτου. Τις αμέσως επόμενες μέρες 
θα έχουμε και την απόφαση της συγκλήτου. Ο χρόνος όμως πιέζει. Εγώ είμαι 
απαισιόδοξη για το 2003 γιατί δεν είμαστε έτοιμοι εμείς. Και δεν είμαστε έτοιμοι 
γιατί ευθύνη δική μας είναι να βρούμε το χώρο. Εάν μέσα στις επόμενες μέρες έχουμε 
αυτήν την απόφαση της συγκλήτου, θα πρέπει εμείς να μπορούμε να πούμε σε ποιο 
χώρο θα στεγαστεί η σχολή, άρα θα μπορούμε να μπούμε στην επετηρίδα του 2003. 
Φοβάμαι ότι θα χάσουμε το τρένο του 2003. Πρέπει να βρούμε το χώρο. Η λύση του 
στρατοπέδου είναι μεσοπρόθεσμη έως και μακροπρόθεσμη, δεν είναι άμεση. Εφιστώ 
την προσοχή σας ως προς αυτό το θέμα. Είναι μείζονος σημασίας. 
 Πρόεδρος :Δεν τοποθετηθήκατε ως προς την πρόταση του Δημάρχου. 
 Ουσουλτζόγλου:Να γίνουν. 
 Γαβρίδης :Παράλληλα να τρέξουμε και το θέμα της στέγασης γιατί  θα έχουμε 
προβλήματα. Όταν τελειώσουν όλες οι διαδικασίες να είμαστε έτοιμοι για να μπούμε 
στο μηχανογραφικό του 2003. 
 Ταχματζίδης :Καλύφθηκα. 
 Ορφανίδης :Οι πολλές επιτροπές δεν λειτουργούν συνήθως. Κι αυτό γιατί οι 
ίδιοι άνθρωποι είναι σε πολλές επιτροπές. Να γίνει καταμερισμός των επιτροπών 
αυτών. Ένας λόγος που δεν λειτουργούν οι επιτροπές, είναι τα πολλά φορτία κάποιων 
δημοτικών συμβούλων, ας τους απαλλάξει ο Δήμαρχος. 
 Σ΄ότι αφορά το ζήτημα του Πανεπιστημίου, συμφωνώ απόλυτα με την 
πρόταση του Δημάρχου ότι χρειάζονται αυτές οι 2 επιτροπές. Η πρώτη επιτροπή η 
οποία απαρτίζεται από τους δημοτικούς συμβούλους, τοπικούς παράγοντες και 
επιστημονικούς συλλόγους, να ενασχοληθεί περισσότερο με τα προβλήματα που 
αναλύθηκαν σήμερα, όπως είναι οι θέσεις του Πανεπιστημίου, κτιριακών 
εγκαταστάσεων κλπ. Η άλλη επιτροπή θα πρέπει να έχει την ιδιότητα να το 
προωθήσει ώστε να παρθεί η οριστική απόφαση και να γίνει το Πανεπιστήμιο στη 
Βέροια. Η πρόταση της πρόχειρης εγκατάστασης δεν με καλύπτει, με την έννοια ότι 
το πρόχειρο, ίσως να είναι και μόνιμο. Κανένα πρόχειρο κτίριο δεν είναι κατάλληλο 
για να μπορεί να φιλοξενήσει Πανεπιστημιακή Σχολή.  
 Εάν έχουμε εξασφαλισμένο ότι θα γίνει Πανεπιστήμιο στη Βέροια, ας 
χάσουμε και ένα χρόνο. Καλύτερα να κάνουμε μια δουλειά σωστή, παρά να κάνουμε  
προχειρότητες και τα κτίρια τα οποία θα αναλάβουν να μας φιλοξενήσουν, ίσως να 
μην επαρκούν. 
 Λέμε να κάνουμε κτίριο, χωρίς να έχουμε χαρακτηρίσει γη και  γνωρίζω πολύ 
καλά ότι οι δημοτικές εκτάσεις της Βέροιας, όλα αυτά τα χρόνια έχουν ξεπουληθεί. 
Τουλάχιστον αυτές  οι δημοτικές εκτάσεις που υπάρχουν τώρα να τις διασφαλίσουμε 
και να τις χρησιμοποιήσουμε για το καλό του τόπου. 
 Πρόεδρος :Δευτερομιλίες. 
 Δήμαρχος :Για τη σχολή ότι είπα ισχύει. Και βέβαια πρέπει να τρέξουν οι 
διαδικασίες για τη στέγαση και για τη λειτουργία της σχολής μέσα στο 2003. Ας 
αναρωτηθούμε όμως γιατί χάθηκε ένα εξάμηνο; Εσπευσμένα το έφερε ο Δήμαρχος 
τότε το θέμα στο τέλος της θητείας του. Τον Δεκέμβριο του 2002  είχαμε καταθέσει  
πρόταση να στεγαστεί στο Β΄Σ.Σ. Έκανα ήδη την 1η επαφή. Θα πάω στην Αθήνα να 
τα συζητήσουμε και αν δεν μας δώσουν τα στρατόπεδα, θα δούμε τι θα κάνουμε. 
 Παίρνουμε μία Πανεπιστημιακή Σχολή, με δυσβάσταχτους όρους για το Δήμο 
μας. Είμαστε υποχρεωμένοι με τη «θηλιά στο λαιμό» να τρέξουμε τις διαδικασίες 
προσωρινής εγκατάστασης. Άρα απαιτούνται χρήματα, τα οποία πρέπει να βρεθούν ή 
από προγράμματα, ή να φορολογήσουμε τους συμπολίτες μας. Πέρα από την 



προσωρινή λύση, θα πρέπει να ασχοληθούμε και με τα κτίρια της οριστικής στέγασης 
της σχολής. Μακάρι μέσα στην 4ετία να βρούμε  τα κονδύλια για να φτιάξουμε το 
Πανεπιστήμιο. Αλλά πρώτα πρέπει να γίνουν μελέτες. Έτσι θα δουλέψουμε, 
μελετημένα, με σοβαρότητα και με υπευθυνότητα και όχι με μεγάλες κουβέντες και 
φανφαρονισμούς. 
 Δεν τελείωσε ακόμα η διαδικασία της σχολής. Τρέχουμε παραπάνω για τη 
λειτουργία. Ας την ιδρύσουμε πρώτα. Μαζί θα τρέξουμε και για την ίδρυση και για τη 
λειτουργία. Ας συγκροτήσουμε αυτήν την επιτροπή. Δόθηκε μάχη στη σύγκλητο για 
να συγκροτηθεί έστω και αυτή η επιτροπή και εάν ήταν τόσο εύκολο το θέμα της 
ίδρυσης θα το είχε αποφασίσει οριστικά η σύγκλητος. Έτσι θεωρώ απαραίτητη την 
ίδρυση αυτής της β΄επιτροπής. Να την εμπλουτίσουμε με ακόμα περισσότερους 
πανεπιστημιακούς ανθρώπους της πόλης, για να την πάρουμε οριστικά και 
αμετάκλητα. 
 Πουλασουχίδης :Γιατί δεν δέχεστε ότι το κτιριακό πρέπει να αντιμετωπιστεί  
με σοβαρότητα, και να μπει σαν στόχος της α΄επιτροπής; Υπάρχει αποκλεισμός μας 
από τις επιτροπές. 
 Δήμαρχος :Έτσι κάνατε και εσείς. 
 Γαβρίδης :Αποκλείετε από την  κορυφαία επιτροπή του Δήμου, την Δ.Ε., το 
41% των δημοτών. Μαθήματα δημοκρατίας δεν δεχόμαστε από εσάς. Ποιοι είναι οι 
δυσβάσταχτοι όροι σχετικά με τη σχολή; 
 Δήμαρχος :Αν δεν αντιλαμβάνεστε ποιοι είναι οι δυσβάσταχτοι όροι, σας 
παραπέμπω στις αποφάσεις του Δ.Σ. Μόνος μου φρόντισα και βρήκα τα έγγραφα. 
Ακόμα περιμένω από τον τέως Δήμαρχο έναν φάκελο γι αυτό το θέμα. 
 Για την Δ.Ε. εσείς ψηφίζετε. 
 Ορφανίδης : Δεν χάσαμε 6 μήνες αλλά 10ετίες. Περιφερειακά  Πανεπιστήμια 
έχουν γίνει σε άλλες πόλεις εδώ και πολλά χρόνια, κάτι που εμείς ποτέ δεν είχαμε 
επισημάνει και ποτέ δεν είχαμε εντοπίσει. Όσον αφορά την ερώτηση του κτιριακού, 
πέστε μου ποιο κτίριο μπορεί να φιλοξενήσει σήμερα Πανεπιστήμιο και αφήστε τα 
σχολικά κτίρια γιατί αυτό είναι εντελώς απαράδεκτο. Γνωρίζουμε πολύ καλά ότι οι 
ανάγκες της πόλης μας σε κτιριακά συγκροτήματα είναι πολύ λίγες, θα έπρεπε να 
είχαμε πολύ  περισσότερα. Θα πρέπει να οριοθετηθεί από την αρχή, θέση 
Πανεπιστημιακού κτιρίου, κάτι το οποίο δεν είναι εύκολο. Είναι όμως το πρώτο που 
πρέπει να σκεφτούμε εάν θέλουμε να λύσουμε το πρόβλημα.  
 Όσον αφορά τις δαπάνες και το τι θα επωμισθούμε εμείς οι πολίτες της 
Βέροιας, πρέπει να δούμε και τα καλά του και τα κακά του. Οτιδήποτε δημιουργούμε 
έχει τα θετικά του και  τα αρνητικά του στοιχεία. Νομίζω όμως ότι τα θετικά στοιχεία 
είναι πολύ περισσότερα από αυτά που θα μας προσφέρει ένα Πανεπιστήμιο στη 
Βέροια και αυτό το γνωρίζουν άλλες πόλεις, μικρές σαν τη Βέροια, οι οποίες έχουν 
φιλοξενήσει Πανεπιστήμιο. 
 Γαβρίδης :Ζητώ τριτολογία. 
 Πρόεδρος :Συμφωνεί το σώμα; 
 Σύμβουλοι :Ναι. 
 Γαβρίδης :Εμείς στις προηγούμενες 4ετίες που είχαμε την πλειοψηφία, είχαμε 
αντιπρόσωπο στην Δ.Ε. και από την ελάσσονα αντιπολίτευση. 
 Ξέρω πολύ καλά την απόφαση που είχαμε πάρει. Ο τέως Δήμαρχος είχε πει 
για 1,2 δις. Οι άλλες ήταν προτάσεις. Έγιναν τόσα έργα στη Βέροια. Μπορείτε να μου 
πείτε πόσα πλήρωσαν οι Βεροιώτες; Είχε τον τρόπο ο τέως Δήμαρχος να βρει τα 
λεφτά. Αν είναι ικανός ο Δήμαρχος μπορεί να βρει λεφτά. 



 Δήμαρχος :Και λεφτά θα βρούμε και  προγράμματα θα υλοποιήσουμε όλοι 
μαζί. Όλοι θα αγωνιστούμε να φέρουμε λεφτά. Το Δ.Σ. είναι κυρίαρχο όργανο. ΄Η θα 
είμαστε ικανοί ή θα είμαστε όλοι ανίκανοι.  
 Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 9-1-2003 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου. 
2.- Την με αριθ. 163/2002 απόφασή του με την οποία συγκροτήθηκε επιτροπή για την 
υποβολή πρότασης ίδρυσης Πανεπιστημιακής Σχολής. 
3.- Τις προτάσεις και απόψεις του Δημάρχου και των δημ. συμβούλων. 
4.- Τις διατάξεις του άρθρου 106 του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.). 
 

Αποφασίζει Ομόφωνα 
 
 Α) Ανασυγκροτεί την επιτροπή προώθησης για την ίδρυση Πανεπιστημιακής 
Σχολής στη Βέροια αποτελούμενη από τους: 

1. Δήμαρχο Βέροιας. 
2. Πρόεδρο Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας. 
3. Χαρίκλεια Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου, δημοτική σύμβουλο. 
4. Γεώργιο Ορφανίδη, δημοτικό σύμβουλο. 
5. Μητροπολίτη Βέροιας Νάουσας και Καμπανίας. 
6. Νομάρχη Ημαθίας. 
7. Πρόεδρο του Επιμελητηρίου Ημαθίας. 
8. Πρόεδρο του Τεχνικού Επιμελητηρίου Ημαθίας. 
9. Πρόεδρο του Οικονομικού Επιιμελητηρίου Ημαθίας. 
10. Πρόεδρο Εμπορικού Συλλόγου Βέροιας. 
11. Πρόεδρο Ομοσπονδίας Επαγγελματοβιοτεχνών Ημαθίας. 

Β) Συγκροτεί επιστημονική και προσωπικοτήτων επιτροπή για την προώθηση 
ίδρυσης Πανεπιστημιακής Σχολής στη Βέροια αποτελούμενη από τους: 

1. Πρόεδρο Δικηγορικού Συλλόγου Ν. Ημαθίας. 
2. Πρόεδρο Ιατρικού Συλλόγου Ν. Ημαθίας. 
3. Πρόεδρο Συλλόγου Φαρμακοποιών Ν. Ημαθίας. 
4. Πρόεδρο Συλλόγου Επιστημόνων Μηχανικών.  
5. Πρόεδρο Συλλόγου Αρχιτεκτόνων Ν. Ημαθίας. 
6. Πρόεδρο Ε.Λ.Μ.Ε. Ν. Ημαθίας. 
7. Πρόεδρο Συλλόγου Δασκάλων – Νηπιαγωγών Ν. Ημαθίας. 
8. Πρόεδρο Εταιρείας Προώθησης Επιστημονικής Σκέψης. 
9. Γεώργιο Παπαστάμκο, Αντιπρύτανη Πανεπιστημίου Πειραιώς. 
10.  Κων/ντίνο Φωτιάδη, Κοσμήτορα Παιδαγωγικής Σχολής Φλώρινας-Πρόεδρο 

Τμήματος Βαλκανικών Σπουδών. 
11. Νικόλαο Καλογήρου, Τακτικό Καθηγητή Πολυτεχνικής Σχολής Α.Π.Θ. 
12. Ιωάννη Παπαδογιάννη, Καθηγητή Εργαστηρίου Αναλυτικής Χημείας Α.Π.Θ. 
13. Πρωτοσύγγελο Ι.Μ. Β.Ν. & Καμπανίας – Διδάκτορα Φιλοσοφικής Σχολής 

Α.Π.Θ., κ. Γεώργιο Χρυσοστόμου. 
14. Δημήτριο Βλαχόπουλο, τέως Ευρωβουλευτή. 
15. Γεώργιο Χιονίδη, τέως Βουλευτή και ιστορικό. 



Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό    107/ 2003 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   

 Χ. Γεωργιάδης Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου 
 Α. Γκαμπέσης Ι. Κουρουζίδης 

 Β. Γιαννουλάκης Μ. Γαβρίδης 
ΙΩΑΝΝΗΣ  ΑΚΡΙΒΟΠΟΥΛΟΣ Σ.  Παναγιωτίδης Δ. Δάσκαλος 

 Ι. Καλαϊτζίδης Α. Δελαβερίδης 
 Ν. Κεχαγιόγλου Γ. Μιχαηλίδης 
 Ε. Δημούλα-Πετρίδη Δ. Ταχματζίδης 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή Σ. Μηλιόπουλος 
 Θ.  Σιδηρόπουλος Α. Παπαστεργίου 
 Γ. Τροχόπουλος Κ. Πουλασουχίδης 

ΕΜΜΑΝΟΥΗΛ  ΓΟΥΝΑΡΑΣ Χ. Τζήκα-Μπατσαρά Η. Σοφιανίδης 
 Μ. Σακαλής Γ. Ορφανίδης 
 Χ. Φουρνιάδης   
 Χ. Ντόβας   
 Σ. Κρομμύδας   
 Β. Ρήσσου   
 Κ. Χιονίδης   
     

  ΔΗΜΑΡΧ. ΠΑΡΕΔΡΟΙ   
 Κ. Μιχαηλίδης   
 Π. Πιτούλιας   
 Γ. Μανακούλης   

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  24-2-2003 

Ο Δήμαρχος 
 
 
 

ΧΡΗΣΤΟΣ  ΣΚΟΥΜΠΟΠΟΥΛΟΣ 
  
 


